

2020 年度公益金便服日

敬啟者：

本校將於 2020 年 10 月 29 日（星期四）舉行「2020 年度公益金便服日」。是日雖然仍要照常上課，但同學們可以穿上便服回校，響應這項大型善舉。是次活動所籌得之善款，將全數撥捐公益金所資助的兒童及青年服務。現附上捐款回條，敬祈積極鼓勵 貴子弟熱心參與公益活動，共襄善舉。如有查詢，請致電 2476 2414 與黃霏嵐老師聯絡。

此致  
貴家長



校長劉強謹啟

二零二零年九月二十九日

註：請於 10 月 5 日（星期一）或以前將善款及回條交予班主任。

----- ✂ ----- 回 ----- 條 ----- ✂ -----

(通函 No : 021/2020)

敬覆者：

本人  參加 /  不參加 「2020 年度公益金便服日」。

捐款者姓名：\_\_\_\_\_ 捐款金額：\_\_\_\_\_

捐款形式： 現金  支票（支票號碼：\_\_\_\_\_ 銀行名稱：\_\_\_\_\_）

備註：

1. 捐款港幣一百元或以上的贊助人可獲發正式收據。
2. 如用劃線支票，抬頭請寫「香港公益金」。

此覆  
錦田公立蒙養學校校長

學生姓名：\_\_\_\_\_（ ）班級：\_\_\_\_\_

家長/監護人姓名：\_\_\_\_\_

家長/監護人簽署：\_\_\_\_\_

聯絡電話：\_\_\_\_\_

日期：2020 年\_\_\_\_\_月\_\_\_\_\_日

註：請於 10 月 5 日（星期一）或以前將善款及回條交予班主任。

KAM TIN MUNG YEUNG PUBLIC SCHOOL

Notice No : 021/2020

**Dress Casual Day 2020**

29.9.2020

Dear Parents/Guardians,

**Thursday, 29<sup>th</sup> October 2020** will be a uniform-free day. Students will have a chance to go to school in something different, and at the same time make the day meaningful – in support of The Community Chest. All donations raised will be passed on in full to benefit the children & youth services supported by The Community Chest, without any deduction for expenses. Parents can also support their children by sponsoring them in this worthy cause. Please feel free to contact Ms Wong Fei Lam (2476 2414) if you have any enquiries.

Yours sincerely,



Mr Lau Keung  
Principal

Please return the reply slip and the donations to the class teacher on or before 5<sup>th</sup> October, 2020 (Monday).



----- ✂ ----- **Reply Slip** ----- ✂ -----

Notice No : 021/2020

Dear Principal,

I  agree /  do not agree my child to participate in Dress Special Day to be held on Thursday, 29<sup>th</sup> October, 2020.

Name of Donor: \_\_\_\_\_ Amount: \_\_\_\_\_

Payment method:  cheque /  cash

1. Official receipts will be issued to donors donating HK\$100 or above
2. All cheques should be crossed and made payable to “The Community Chest of Hong Kong”.

Student's name : \_\_\_\_\_ ( ) Class : \_\_\_\_\_

Parent's / Guardian's name : \_\_\_\_\_

Parent's / Guardian's signature : \_\_\_\_\_

Contact Tel No. : \_\_\_\_\_

Date : 2020 (Y)\_\_\_\_(M)\_\_\_\_(D)

Please return the reply slip and the donations to the class teacher on or before 5<sup>th</sup> October, 2020 (Monday).